

dtac Happy 游客卡夏日狂欢大促销

➤ 泰国畅玩不断线，流量最高升级至 13GB!

(活动期：2019 年 03 月 15 日—04 月 30 日)


a. 拨打*399*169#开通额外5.5GB流量，加上原套餐3GB流量，共畅享8.5GB最高网速流量。额外5.5GB流量有效期为7天。（套餐费63.13泰铢将从卡内100泰铢扣减，余额剩余36.87泰铢）。

如果您是超级流量玩家

b. 拨打*399*168#开通额外10GB流量，加上原套餐3GB流量，共畅享13GB最高网速流量。额外10GB流量有效期为7天。（套餐费96.3泰铢将从卡内100泰铢扣减，余额剩余3.7泰铢）。

****游客用户可在抵达泰国激活dtac Happy游客卡后拨打上述代码开通额外流量套餐，活动期：2019年03月15日—04月30日****

➤ 夏日狂欢专属福利

	福利详情	活动期
	福利：每位 dtac Happy 游客卡用户将可以 50%折扣购买 1 球冰淇淋	2019 年 03 月 15 日 - 04 月 30 日

	<p>使用方式：</p>  <ol style="list-style-type: none"> 1. 在此处/销售店面扫描二维码或登录访问 http://bit.ly/dtourist 获取优惠 2. 点击兑换 & 确认 3. 出示条形码/优惠码/二维码给收银员 4. 畅享冰淇淋！ <p style="text-align: right;">扫描此处 >></p> 	
	<p>福利：每位 happy 游客卡用户可获得 100 泰铢*5 次乘车优惠，通过 app 预订车辆时输入优惠码‘DTACHAPPY’。（仅限新用户使用）</p> <p>条件和条款：</p> <ul style="list-style-type: none"> • 此项福利仅限于首次使用 Grab 用户。 • 此优惠码仅适用于 JustGrab, GrabCar, GrabCar Plus and GrabTaxi. (*此优惠码不适用 GrabBike (Win), GrabExpress, GrabFood and Advanced Booking) 	<p>即日起 -2019 年 4 月 30 日</p>
	<p>福利：Happy 游客卡用户可享 Agoda 8%的全球订房优惠</p> <p>使用方法：Happy 游客卡用户可拨打 *140*0902# 获取优惠码，登录 www.agoda.com/dtacsim 开始您的预订。</p> <p>条件和条款：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Agoda 8%的全球订房优惠码，有效期：即日起至 2019 年 12 月 31 日。 2. 优惠码不得兑换，转让或使用于其他软件。 3. 此项福利仅限于 dtac 用户。 	<p>2019 年 3 月 15 -2019 年 12 月 31 日</p>

4. 此优惠可申请预付订房，并会有标签显示是否可以预订。
5. 拨打 *140*0902# 获取 USSD 优惠代码，登录 www.agoda.com/dtacsim 填写完成您的订房信息。
6. 此项优惠代码只适用于酒店预订。
7. 促销码在任何情况下都不能兑换现金或其他替代品。
8. Agoda 有权在没有事先通知的情况下更改促销活动的任何条款和条件。
9. 了解更多详情，请登录 www.agoda.com/info/agoda_faq.html
10. 更多详情可咨询 dtac 服务中心，电话：1678（每通 3 泰铢，含税）。



获取更多福利，
请扫描二维码



CENTRAL 7-ELEVEN

BEAUTY BUFFET
The Most Delicious Beauty-Shop In Town!

SWENSEN'S

DQ

McDonald's

Little Amazon

BOUNCE FREE SPIRITS UNLEASHED

DHL

ETS

Summer Promotion 2019

By dtac Happy Tourist SIM

➤ Non-stop connectivity in Thailand, get data upgrade up to 13GB!

(15 Mar – 30 Apr 2019)



- b. Dial *399*169# to get extra data for 5.5 GB from normal volume at 3 GB to be 8.5 GB in total at maximum speed. The extra 5.5 GB will expire after 7 days. (63.13 Baht will be deducted from 100-baht call credit, the balance will remain at 36.87 Baht)





If you are a data heavy user..

- c. Dial *399*168# to get extra internet for 10 GB from normal volume at 3 GB to be 13 GB in total at maximum speed. The extra 10 GB will expire after 7 days. (96.3 Baht will be deducted from 100-baht call credit, the balance will remain at 3.7 Baht)

****Customer can dial the promotion numbers after activating dtac Happy Tourist sim card to receive extra data at special price, during 15 March – 30 April 2019 only****

➤ EXCLUSIVE privileges for Happier Summer!

	details	Period
	<p>Offer : Every dtac Happy Tourist SIM customer gets 50% discount for purchase of 1 scoop of ice cream</p> <p>How to redeem :</p>  <ol style="list-style-type: none"> 1. Scan QR code here / at point of sale or visit http://bit.ly/dtourist to redeem 2. Click redeem & confirm 3. Show barcode / promo code / QR code to staff at point of sale 4. Enjoy! 	15 Mar – 30 Apr 19

	 <p>Scan here >></p>	
	<p>Offer : Every dtac Happy Tourist SIM customer gets 100 Baht off x 5 rides, using promo code 'DTACHAPPY' before booking in app. (*New users only)</p> <p>Terms & conditions :</p> <ul style="list-style-type: none"> • This offer is limited to new users (1st time users only) • This promo code is only applicable for JustGrab, GrabCar, GrabCar Plus and GrabTaxi. (*This promo code is not applicable for, GrabBike (Win), GrabExpress, GrabFood and Advanced Booking) 	<p>Until 30 Apr 19</p>
	<p>Offer : Every dtac Happy Tourist SIM customer gets on top 8% discount for worldwide accommodations booking.</p> <p>How to redeem : Dial *140*0902# using dtac Happy Tourist SIM to get promotion code for on top 8% discount, for booking at www.agoda.com/dtacsim</p> <p>Terms & conditions :</p> <ol style="list-style-type: none"> 11. Promotion code for 8% discount for worldwide bookings is valid until 31 December 2019. 12. Promo code cannot be exchanged, transferred or applied with any programs. 13. Promo code can be applied for eligible dtac customers. 14. This promotion can apply for prepaid booking and there will be tag to show if it's available to reserve. 15. Promo code must be booked via www.agoda.com/dtacsim by entering the code getting from USSD number *140*0902# during filling your booking information. 16. Promo code apply for hotel reservation only. 17. Promo code cannot be exchanged for the cash equivalent or for an alternative in any circumstances. 	<p>15 Mar – 31 Dec 19</p>

	<p>18. Agoda reserves the right to alter, amend or otherwise change the terms without prior notification.</p> <p>19. Any change or information , please visit www.agoda.com/info/agoda_faq.html</p> <p>20. More info 1678 dtac call center (3 Baht/SMS, exclude VAT)</p>	
--	---	--



Scan here
for more privileges!

